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Voorzitter, 

Vorig jaar ben ik begonnen met de woorden “een financieel degelijk beleid”.   En wat mijn fractie 

betreft ademt deze perspectiefnota dat nu ook weer uit.  Toch wel wat zorgen. De meerjarenraming 

tot en met 2020 laat immers  wel een structureel tekort zien. Weliswaar met wat slagen om de arm 

en een jaarlijkse structurele bestedingsruimte die we kunnen inzetten om de mogelijke tekorten te 

dekken, maar wat ons betreft geldt dus nog steeds dat financiële voorzichtigheid geboden blijft.  Wij 

zijn een financieel gezonde gemeente en willen dat blijven.  

Voorzitter door dit college is al veel in gang gezet en veel staat goed in de steigers.  En het zal u niet 

verbazen dat wij tevreden zijn over deze perspectiefnota. 

Onze PvdA focus zal ook het komende jaar gericht blijven op ons sociale beleid.  Als het gaat om de 

WMO, de Jeugdzorg en de Participatiewet,  het blijft spannend.   Vragen als “kan het ergens beter? “ 

, “kunnen we het financieel blijven behappen?” moeten wij onszelf blijven stellen.  We zien dan ook 

uit naar de nieuwe nota’s met o.a. actualisatie van het beleid maar verwachten ook snel concrete 

voorstellen voor Respijtzorg. En uiteraard zijn we benieuwd naar de daadwerkelijke plannen rond 

Alescon, ook onze Alescon,  met wat ons betreft daarom een bijzondere verantwoordelijkheid voor 

de belangen van de werknemers daar. 

Ook projecten die in ontwikkeling zijn rond het thema “ Dorpszorg” hebben onze speciale 

belangstelling.  We gaan er vanuit dat dergelijke initiatieven zo veel als maar mogelijk worden 

gefaciliteerd.  

Voorzitter,  

Een punt van aandacht is voor ons ook de verplichte huisvesting van onze nieuwe inwoners (de 

statushouders).  En daaraan wat ons betreft onlosmakelijk verbonden een goede integratie van die  

nieuwe inwoners in onze gemeenschappen.  Gaat het lukken met de huidige aanpak en inzet van 

middelen of is er meer voor nodig?  De PvdA is bereid daar naar te kijken en we verwachten van het 

college tijdige signalering mocht er bijsturing nodig zijn. 

Voorzitter, 

Een aantal grote projecten komt  op ons af. 

Allereest glasvezel in onze gemeente.  De stichting Sterk Midden-Drenthe is het gelukt om voldoende 

inwoners aan zich te binden om een volgende stap te kunnen zetten.  De PvdA ziet zeker het belang 



2 
 

van een snelle internetverbinding voor onze gehele gemeente.  Daarom zijn wij bereid die volgende 

stap een succes te laten worden door voor de zogenaamde grijze gebieden mede te financieren in de 

vorm van een lening.  Wij zien daarom goed uitgewerkte voorstellen met daarin mogelijke 

leningsvormen, risico’s voor de gemeente en voorwaarden met belangstelling tegemoet. 

Dan de nieuwbouw voorgezet onderwijs.  Wij zijn enthousiast over de globale gepresenteerde 

plannen tot nu toe die wij zeker als een mooie kwaliteitsimpuls voor onze gemeente zien.  Ook hier 

geldt dat we de meer uitgewerkte voorstellen en niet onbelangrijk de financiële vertaling met 

belangstelling tegemoet zien. En als we het zien als een mooie kwaliteitsimpuls dan geldt wat ons 

betreft ook dat we het dan goed moeten doen.  Maar al wel een waarschuwing, de financiële bomen 

groeien uiteraard niet tot aan de hemel en bij het eventueel moeten maken van keuzes is het 

inboeten op duurzaam en energiezuinig bouwen wat ons betreft ongewenst.  

En dan natuurlijk het sportpark NoordWest.   Wij blijven bij het door ons vastgestelde beleid. 

Tegelijkertijd hebben wij oog voor de wens van de stichting en snappen goed dat de aanstaande 

totale renovatie on ontwikkeling van het sportpark HET moment is om te investeren. Het realiseren 

van maximaal 1 kunstgrasveld is wat ons bespreekbaar .  Dat daarvoor een extra eigen bijdrage 

wordt gevraagd, lijkt ons volstrekt normaal.   

Voorzitter, toch ook een enkel woord over de toeristenbelasting.  

Vorig jaar hebben we op verzoek van de sector pas op de plaats gemaakt en is gekeken of er op het 

vlak van inning "winst" te behalen was. Dat is helaas niet gelukt.  

Binnen een fors pakket van bezuinigingen vinden we het logisch dat ook de toerist een duit in het 

zakje doet.  Net zoals bijvoorbeeld de binnensport heeft gedaan.  Dat is solidair.  

Naast de bescheiden verhoging van de toeristenbelasting, binnen afgesproken bandbreedte in 

Drenthe, investeert de gemeente fors in Recreatie en Toerisme.  Ruim boven het bedrag dat met de 

belasting wordt binnengehaald.   Zo zijn in samenwerking met buurgemeentes en de provincie 

subsidies beschikbaar voor innovatieprojecten van ondernemers.  Maak daar gebruik van!  Ook 

wordt geïnvesteerd in marketing, een wandelknooppuntennetwerk en fietspaden, bijvoorbeeld langs 

het Oranjekanaal.  En niet te vergeten de 100000 euro in het kader van de cofinanciering  project 

Leader.  En er zijn talloze andere investeringen waar, naast onze eigen inwoners, de toerist direct 

baat bij heeft. 

Dit totaal perspectief wordt wel eens vergeten merken wij.  Dat vinden wij erg jammer  

Laten we nu eens uitgaan van de aantrekkelijkheid die Midden-Drenthe te bieden heeft, van de 

gastvrijheid, het natuurschoon en landschap, de reuring zoals de markten, feesten en de 

fietsvierdaagse, de bijzondere plekken zoals het herinneringscentrum, het belevingspad, en Zoo-bizar 

en het nieuwe Apple-museum in Orvelte.  

Focus daarop en benadruk DAT product, in plaats van de verhoging van de belasting voor een gezin 

van vijf ter hoogte van 1 raket-ijsje per dag. 

Voorzitter, 

Nog kort een paar andere punten. 
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Wij zijn blij met de gezamenlijke aanpak van de wijkverbetering Noorderhoek in Beilen met nadruk 

op dat gezamenlijk. We kunnen als PvdA niet genoeg benadrukken hoe belangrijk we dergelijke 

ontwikkelingen vinden. Veel succes gewenst alvast. 

Als het gaat om de plannen rond de aanpak van het centrum Beilen en de entrees, vragen we naast 

verkeersveiligheid en functionaliteit  nadrukkelijk aandacht voor groen, de ruimtelijke kwaliteit en 

toegankelijkheid.  In het bijzonder de entree vanaf de A28 inclusief het aangezicht van Beilen vanaf 

de A28 verdient wat ons betreft aandacht.  

Voorzitter,  

We zien dat de middenstand in onze dorpen het moeilijk heeft. Lege winkelpanden zorgen niet alleen 

voor een triest aanzicht, het maakt het voor toeristen ook niet aantrekkelijk.  

We willen het college vragen te kijken of er  op onze schaal toch ook mogelijkheden zijn om onze 

winkelgebieden een impuls te geven. Dat hoeft niet alleen met financiële middelen. Zo zou tijdelijke 

gebruik van etalages van leegstaande winkelpanden meer moet worden gestimuleerd.  

Dat brengt mij op de werkgelegenheid.  Wij roepen het college op zich tot het uiterste in te blijven 

spannen voor het behouden en het creëren van werkgelegenheid in ons gemeente.  Een suggestie 

die we willen doen is om leegstaande gemeentelijke panden, ik denk aan Villa Maria in Smilde, op 

een aantrekkelijke manier ter beschikking te stellen aan jonge startende ondernemers. 

Voorzitter,  

In dit huis is al veel gesproken over het pad in het Padenbos in Westerbork. Maar dit bos heeft nog 

meer paden, evenals het bos aan de Beilerstraat in Westerbork.  Deze bossen worden veel gebruik 

als wandelgebied, maar de paden zijn in slechte staat.  Ga in gesprek met het dorp en maak samen 

een plan voor de renovatie van die paden zodat ze voor een ieder weer toegankelijk zijn.   En wat ons 

betreft moet de discussie over dat andere paadje daarmee dan maar eens afgelopen zijn. 

Voorzitter ,  

Ik  ga afronden en daarbij een wat verdere doorkijk maken als het gaat om onze gemeente. 

Een gemeente waarvan wij nu al vinden dat die duurzaam en sociaal moet zijn. Maar is dat 

voldoende?  Wij vinden als PvdA dat onze nieuwe stip op de horizon op middellange termijn moet  

zijn een energie-neutrale gemeente en een klimaatbestendige gemeente en dat in de volle breedte!  

We zien allemaal de veranderingen, bijvoorbeeld van het klimaat, op ons afkomen en dat vraagt om 

maatregelen.  Daarin past wat ons betreft ook  dat de eikenprocessierups, waarover de PvdA vragen 

heeft gesteld, op een ecologische wijze wordt betreden. Wij zullen daar later op terugkomen.  Laten 

we niet langer wachten.  Wij zouden daarom graag zien dat college en raad in goed samenspel 

invulling gaan geven aan deze nieuwe stip op de horizon.   

Datzelfde geldt voor de doorontwikkeling van buurt en wijkgericht werken. De maatschappij 

verandert en dat vraagt echt om anders omgaan met de burger, ook van ons als raad.   Dit is al op 

onze strategische raadsagenda gezet.  We gaan in september als raad eerst op excursie met dit 

thema in ons achterhoofd. Toch al een kleine voorzet. We zien andere gemeenten experimenteren 
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en anders samenwerken met inwoners, bijvoorbeeld met  G1000, met burgerbegrotingen, met 

grotere wijk en dorpsfondsen etc.  Wij gaan hier met een open blik naar kijken. 

Tot zover voorzitter. 

07-06-2016 

Benny Muskee 

Fractievoorzitter PvdA Midden-Drenthe  

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

  

 

 


